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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

 

PROTOKÓŁ NR 87.2023 
 

posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 24 stycznia 2023 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Dokonał otwarcia posiedzenia Komisji oraz powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Komisja obraduje w pełnym składzie. 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna na posiedzeniu w dniu 24 stycznia 2023 r. stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.   

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono – Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu – zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem 

protokołu wspólnego posiedzenia komisji.  

W głosowaniu udział wzięło 10 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Przedstawił propozycję planu pracy: 

 

Lp. Tematyka 
Termin 

Realizacji 

1 Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 

I kwartał 

2 
Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 

rok 

3 
Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Osieczna za 2022 rok 
II kwartał 

4 
Analiza wykonania budżetu Gminy Osieczna za I półrocze 

2023 roku 

III kwartał 

5 

Informacja na temat przebudowy ulic dr. Bronisława 

Świderskiego, Bukowa, Olchowa, Klonowa, Jaworowa, 

Grabowa, Osiedle Jaworowy Jar w miejscowości Osieczna 

6 
Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat 

lokalnych na 2024 rok 
IV kwartał 

7 
Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Gminy 

Osieczna na 2024 rok 

 

Zapytał, czy ktoś z członków Komisji chciałby coś zmienić, albo coś dodać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że jako członek tej komisji chciałby zaproponować, aby: 

1) wybrać się do Zakładu Zagospodarowania Odpadów w Trzebani, m.in. w kontekście 

decyzji dotyczącej sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Warto tam pojechać i zobaczyć jak wyglądają tam inwestycje, 

2) zobaczyć jak funkcjonuje Gminny Zakład Komunalny – dobrze byłoby poznać plany                      

i zobaczyć jak bilansuje się ta Spółka.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Powiedział, że w Trzebani dawno nie byliśmy. Przyznał rację, że można tam podjechać                             

i zobaczyć jak ten Zakład się rozbudowuje.  

Zaproponował, aby temat Zakładu Zagospodarowania Odpadów w Trzebani - informację na 

temat inwestycji wykonanych i planowanych do realizacji, umieścić w II kwartale 2023 roku.  

Natomiast funkcjonowanie Gminnego Zakładu Komunalnego w Osiecznej możemy zobaczyć 

w III kwartale (gdyby coś nie pasowało to przeniesiemy na IV kwartał). 

Po czym poddał pod głosowanie plan pracy z 2 (dwoma) dodatkowymi tematami, które zostały 

przed chwilą poruszone. Zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem ww. planu pracy 

Komisji na 2023 r. 

W głosowaniu udział wzięło 10 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos.  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przekazał informację o naborze wniosków w ramach Polskiego Ładu.  

Zmianie uległ termin składania wniosków, został on przedłużony z 31 stycznia do 17 marca 

2023 r. Ponadto Burmistrz poinformował, że doszedł 1 (jeden) wniosek - zatem Urząd będzie 

składał wnioski na 4 (cztery) zadania, w kategorii: 

− do 150.000 zł - złożymy dwa wnioski: jeden z zakonu ojców franciszkanów i drugi                                   

z parafii drzeczkowskiej, 

− do 500.000 zł - na remont wiatraków gminnych, 

− do 3.500.000 zł - na remont kościoła parafialnego w Osiecznej. 

Każdy samorząd w tym naborze może złożyć do 10 (dziesięciu) wniosków,                                                  

do rozdysponowania jest pula 3 mld zł. Zobaczymy, czy zadania zostaną zakwalifikowane. 

Samorząd po otrzymaniu promesy udziela dotację danemu podmiotowi, następnie trzeba 

zrealizować zadanie i rozliczyć się z tego. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytał, czy mówimy tutaj o Programie Odbudowy Zabytków.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Potwierdził. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Poruszył kwestię dotyczącą gruntów po spółdzielni Mróz w Świerczynie – sprawa elewacji 

zewnętrznej, która dotyka także ścieżki rowerowej. Mieszkańcy zgłaszają, że piorunochrony 

zostały poprzerywane i wchodzą na ścieżkę rowerową. Może dojść do nieszczęścia.  

Zgłosił, że niedaleko sklepu w Świerczynie jest rozpadający się dach budynku. Pani Naczelnik 

w Nadzorze Budowlanym w Starostwie Powiatowym poleciła, aby w tej sprawie wystąpić                       

z pismem do właściciela – Pan Radny myśli, że najlepiej byłoby gdyby Gmina wystąpiła                         

z oficjalnym pismem w tych dwóch kwestiach.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że Gmina wystąpi z takim pismem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powrócił do tematu wniosków w ramach Polskiego Ładu.  

Zapytał, co przewiduje remont wiatraków. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że za chwilę (na wspólne posiedzenie komisji) przyniesie informację,                          

którą zawarł we wniosku Pan Dyrektor Jarosław Jankowski. 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 

 

    

 

      Protokołowała             Przewodniczący 

                                                                Komisji Budżetu, Gospodarki,                                                                                      

Rolnictwa i Ochrony Środowiska         

     Marta Skorupka       

         

            Jarosław Glapiak 


